
  

 

Motie Eindelijk een nieuw sportveld voor de RHC 

De gemeenteraad van Rijswijk in openbare vergadering bijeen op 7 juli 2020, 

gehoord de beraadslaging; 

constaterende, dat 

- de Rijswijksche Hockey Club RHC een van de grootste en succesvolste 

sportvereniging van Rijswijk is; 

- de doorgroei van de vereniging de afgelopen jaren ernstig is vertraagd 

door de bepalingen van de TNO-veiligheidscirkel met als gevolg onder 

andere een lange wachtlijst voor nieuwe leden; 

- de bepalingen van de TNO-veiligheidscirkel vanaf 1 januari aanstaande 

niet meer gelden; 

overwegende, dat 

- een verdere ontwikkeling van RHC nu snel mogelijk wordt gemaakt door 

uitbreiding van de accommodatie; 

- de kwaliteit van de hockeyvelden in topconditie moeten zijn en dat 

dreigende afkeuring door de KNHB zo spoedig mogelijk moet worden 

voorkomen; 

- een verdere ontwikkeling van sportpark Elsenburg een mooie 

ontwikkeling is voor de toekomst, zeker als dit in goed overleg met alle 

aanwezige sportclubs op de accommodatie wordt voorbereid; 

draagt het college van B&W om 

- per direct de voorbereidingen te starten voor vervanging van de toplaag 

van veld 3 van RHC in de winterstop van 2020/2021, welke al is 

opgenomen in de planning en het budget sportaccommodaties; 

- per direct de voorbereidingen te starten voor de uitbreiding van de 

accommodatie met een 4e veld, mede gelet op de grote wachtlijst met 

kandidaat-leden uit Rijswijk Buiten, waarvoor een budget eerder is 

toegezegd bij de inrichting van Rijswijk Buiten zonder 

sportvoorzieningen; 

- deze verbetering en uitbreiding te realiseren daarbij rekening houdend 

met de toekomstige ontwikkeling van het totale sportpark; 

en gaat over tot de orde van de dag.  
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